



The smarter way to bank.



ធនាគារដ៏ល្អបំផុតសម្រាប់អាជីវកម្ម

សេចក្តីណែនាំរបស់លោកអ្នកអំពីផលិតផល និងសេវាកម្មរបស់យើងខ្ញុំ

ស្តង់ដារអន្តរជាតិជាមួយនឹងជំនាញដ៏ល្អឯក

ចាប់តាំងពីយើងខ្ញុំបើកដំណើរការធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ក្នុងឆ្នាំ 2017 មក យើងខ្ញុំបានខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីផ្តល់អាជីវកម្មដែលកំពុងមានភាពរីកចម្រើនរបស់ប្រទេសកម្ពុជាឱ្យស្តង់ដារធនាគារអន្តរជាតិដ៏ខ្ពស់បំផុត ដោយផ្តល់នូវផលិតផល និងសេវាកម្ម ដែលតម្រូវទៅតាម តម្រូវការរបស់អតិថិជននីមួយៗ។

ក្នុងកំឡុងពេលកន្លងមកនេះ យើងខ្ញុំក៏មានភាពរីកចម្រើនផងដែរ។ ដោយមានការគាំទ្រយ៉ាងពេញទំហឹងពីម្ចាស់ភាគហ៊ុនរបស់យើងខ្ញុំពីប្រទេសបារាំងនៃធនាគារ BRED Banque Populaire និងការខិតខំពីក្រុមសម្ព័ន្ធធនាគារ ប្រេដ ដែលកាន់តែធំធេង យើងខ្ញុំបានពង្រីកបណ្តាញសាខា និងផលិតផលចម្រុះជាច្រើន ហើយបន្តចំណង់ចិត្តការងារដ៏រឹងមាំ ដើម្បីធានាថាអាជីវកម្មរបស់ប្រទេសកម្ពុជាអាចទទួលបានបទពិសោធនៃសេវាធនាគារលក្ខណៈអាជីវកម្មដែលល្អបំផុត។

សូមចូលមើលព័ត៌មានផលិតផល និងសេវាកម្មធនាគារលក្ខណៈអាជីវកម្មដ៏ទូលំទូលាយរបស់យើងខ្ញុំ ហើយនៅពេលដែលលោកអ្នកចង់ពិភាក្សាពីអាជីវកម្មសូមទំនាក់ទំនងមកយើងខ្ញុំម្តង!

បែបបទនៃការគ្រប់គ្រងផ្នែកទំនាក់ទំនងរបស់យើងខ្ញុំ

អាជីវកម្មរបស់យើងខ្ញុំទាំងអស់ត្រូវបានធ្វើឡើងដោយពឹងផ្អែកលើ ទំនាក់ទំនងបុគ្គលដ៏រឹងមាំ។ នៅពេលអ្នកបើកគណនីជាមួយយើងខ្ញុំ អ្នកនឹងមានប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងមួយរូប ដែលនឹងទទួលខុសត្រូវដោយផ្ទាល់ក្នុងការពេញតម្រូវការរបស់អ្នក និងកែសម្រួលផលិតផល និងសេវាកម្មរបស់ធនាគារដើម្បីបំពេញតម្រូវការជាក់លាក់របស់អ្នក។ យើងខ្ញុំប្រព្រឹត្តតាមបែបបទនេះដោយជោគជ័យនៅក្នុងអាជីវកម្មរបស់យើងខ្ញុំ ហើយបែបបទនេះត្រូវបានផ្តិតឡើងដើម្បីប្រាកដថាអតិថិជនម្នាក់ៗទទួលបានការគាំទ្រទាំងអស់ដែលពួកគេត្រូវការគ្រប់ពេលវេលា។

លើសពីនេះ អតិថិជនអាជីវកម្មរបស់យើងខ្ញុំអាចទទួលបាន ការណែនាំ និងការគាំទ្រយ៉ាងជំនាញដោយមានបទពិសោធរបស់យើងខ្ញុំ។ ការយល់ដឹង និងចំណេះដឹងរបស់ពួកគេអាចធ្វើឲ្យមានភាពខុសប្លែកយ៉ាងខ្លាំង។

កញ្ចប់សេវាធនាគារលក្ខណៈអាជីវកម្មពេញលេញ

កញ្ចប់គណនី Classic និងកញ្ចប់គណនី Corporate របស់យើងខ្ញុំ ផ្តល់ជូននូវលក្ខខណ្ឌធនាគារស្របទាំងអស់ គឺសុទ្ធតែមានប្រាក់ស្រាប់ក្នុងរូបិយប័ណ្ណផ្សេងៗផងដែរ ដែលមានភាពងាយស្រួលជាមួយនឹងការផ្ទេរដោយឥតគិតថ្លៃរវាងគណនីរបស់ធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា សេវាផ្ទេរប្រាក់ប្រទេសក្នុងតម្លៃសមរម្យ និងសេវាផ្ទេរប្រាក់ក្លាយជាមួយ បាតង។

កញ្ចប់សេវាធនាគាររបស់យើងខ្ញុំផ្តល់នូវសេវាធនាគារតាមសាខាធនាគារផ្ទាល់ដី ល្អឥតខ្ចោះ ក៏ដូចជាសេវាធនាគារតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត និងសេវាធនាគារទូរសព្ទ BRED Business Connect ដ៏ទាន់សម័យថែមទៀតផង។ ប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងរបស់អ្នកនឹងផ្តល់ជំនួយសេវាដែលស័ក្តិសមសម្រាប់អ្នក ព្រមទាំងរៀបចំការបណ្តុះបណ្តាលបុគ្គលិកណាមួយទៅតាមតម្រូវការផងដែរ។

ជម្រើសកម្មវិធីដែលស័ក្តិសមសម្រាប់អាជីវកម្មរបស់អ្នក



អាជីវកម្មភាគច្រើនមែងស្នើសុំកម្មវិធីពេលមួយទៅពេលមួយ ដើម្បីជម្រុញភាពលូតលាស់ និងបង្កើនប្រសិទ្ធភាព។ ជាមួយនឹងដើមទុនដ៏រឹងមាំ និងជំនួយពីក្រុមហ៊ុនមេពីប្រទេសបារាំង យើងខ្ញុំបានលទ្ធភាពគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការជួយសម្រេចផែនការផ្សេងៗរបស់អតិថិជន។

ក្រុមការងាររបស់យើងខ្ញុំនឹងជួយអ្នកក្នុង ការរៀបចំហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នកឲ្យបានត្រឹមត្រូវ ដោយគិតគូរពីតម្រូវការរបស់អ្នកគ្រប់យ៉ាង មុននឹងណែនាំជម្រើសប្រាក់កម្ចី និងសេវាហិរញ្ញវត្ថុពាណិជ្ជកម្មដ៏ត្រឹមត្រូវមួយ។

យើងខ្ញុំក៏អាចរៀបចំគណនីប្តូរវិញប្រាក់ កម្ចីយៈពេលខ្លី និងកម្ចីមានកាលកំណត់ផងដែរ។ ជម្រើសកម្មវិធីទាំងអស់របស់យើងខ្ញុំផ្តល់ជូននូវអត្រាការប្រាក់ និងលក្ខខណ្ឌព្រូតម្តងសមរម្យ ព្រមទាំងខន ដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យប្រើប្រាស់។

ស្វែងយល់បន្ថែម

ដំណោះស្រាយអាជីវកម្មដ៏សម្រួលបែប

ដោយសារតែវិធីសាស្ត្រសម្រាប់អាជីវកម្មដ៏ពិសេសរបស់យើងខ្ញុំ យើងខ្ញុំអាចទំនាក់ទំនងជាមួយអតិថិជន ដោយធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយគ្នា ដើម្បីធានាបាននូវភាពជោគជ័យទាំងសងខាង។

ជាមួយនឹងគំនិតនេះដែរ យើងខ្ញុំផ្តល់ជូននូវសេវាកម្មករទេសសម្រាប់អាជីវកម្មជាច្រើន ដែលអ្នកអាចពឹងផ្អែកលើបាន។

សេវាប្រាក់បៀវត្សរ៍



សេវាកម្មបើកប្រាក់បៀវត្សរ៍របស់យើងខ្ញុំ មិនគ្រាន់តែត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីធានាថាប្រតិបត្តិការបើកប្រាក់បៀវត្សរ៍រៀងរាល់ខែរបស់អ្នកដំណើរការទៅដោយល្អ និងមានប្រសិទ្ធភាពប៉ុណ្ណោះទេ វាក៏ផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍បុគ្គលិកដ៏ពេញលេញ ថែមទៀតផង ដោយផ្តល់ជូនក្រុមការងាររបស់អ្នកនូវផលិតផល និងសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុដែលមានគុណភាពខ្ពស់ដែលបំពេញតម្រូវការក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ។

ស្វែងយល់បន្ថែម

សេវាទូទាត់ប្រាក់



សម្រាប់អតិថិជនជាច្រើនរបស់យើងខ្ញុំដែលលក់ផលិតផល និងសេវាកម្មដោយផ្ទាល់ទៅអតិថិជនរបស់ពួកគេ យើងខ្ញុំផ្តល់ជូននូវដំណោះស្រាយសេវាកម្មទូទាត់ដ៏ទូលំទូលាយបំផុតនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ មិនថាអ្នកទទួលបានការទូទាត់ប្រាក់តាមរយៈ ម៉ាស៊ីនឆ្លុះកាត POS ដ៏ទំនើប កូដ QR ឬប្រតិបត្តិការតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត យើងខ្ញុំសុទ្ធតែអាចផ្តល់ជូនបាន ហើយថែមទាំងកម្មវិធី Apple Google និង Samsung Pay ក៏ដូចជាភាគី Visa, Mastercard, Union Pay ព្រមទាំងជម្រើសជាច្រើនទៀតនៅពេលខាងមុខ!

ស្វែងយល់បន្ថែម

សេវាហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់អតិថិជន

ADVANCE

យើងខ្ញុំក៏អាចជួយអ្នកជាមួយសេវាហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់អតិថិជនផងដែរ។ ប្រព័ន្ធកម្ចី ADVANCE របស់យើងខ្ញុំផ្តល់ជូននូវ ប្រាក់កម្ចីបុគ្គលរហ័ស ដែលជួយជំរុញការលក់របស់អ្នក ដោយគ្រាន់តែពិភាក្សាជាមួយក្រុមអ្នកជំនាញរបស់យើងខ្ញុំ។

ស្វែងយល់បន្ថែម

អត្រាប្តូរប្រាក់ពីធនាគារអន្តរជាតិពិភពគ្រប់ដំ

ជាធម្មតា ក្នុងនាមជាធនាគារអន្តរជាតិ យើងខ្ញុំក៏អាចជួយទាក់ទងនឹងអត្រាប្តូរប្រាក់ផងដែរ។ ក្រុមអ្នកជំនាញផ្ទាល់របស់យើងខ្ញុំអាចផ្តល់នូវជំនួយ និងជំនួយទាំងអស់ដែលអាជីវកម្មរបស់អ្នកត្រូវការដើម្បី កាត់បន្ថយហានិភ័យនៃបំរែបំរួលណាមួយ និង នាំអ្នកទៅកាន់ទីផ្សារពិភពលោកដែលមានភាពប្រកួតប្រជែង។

យើងខ្ញុំផ្តល់ជូននូវ អត្រាប្តូរប្រាក់ដ៏សមរម្យ និងសម្របតាមទីផ្សារ ជាមួយជម្រើសរូបិយប័ណ្ណដ៏ច្រើនសម្រាប់ប្រេដ ព្រមទាំងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលើអត្រាប្តូរប្រាក់របស់យើងខ្ញុំជាម្ខាងរាល់ថ្ងៃ។

ស្វែងយល់បន្ថែម

សេវាកម្ម Escrow ពីធនាគារដែលអ្នកអាចទុកចិត្តបាន

ដោយមានការគាំទ្រយ៉ាងពេញទំហឹងពីក្រុមហ៊ុនបុគ្គលសម្ព័ន្ធ របស់យើងខ្ញុំពីប្រទេសបារាំង ធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា មានជំហររឹងមាំក្នុងការផ្តល់ជូននូវសេវាកម្ម escrow ដែលអាចទុកចិត្តទាំងស្រុងបាន។ យើងខ្ញុំជាប្រតិបត្តិការបេធនបាលនៃសេវាកម្ម escrow ដែល ទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណពីនិយ័តករមេធនបាលនៃប្រទេសកម្ពុជា ហើយយើងខ្ញុំអាចផ្តល់នូវ សុវត្ថិភាព និងការយកចិត្តទុកដាក់ផ្នែកដូចគ្នា ដោយយើងខ្ញុំកែលម្អការងារទាំងសងខាងទាមទារក្នុងធ្វើប្រតិបត្តិការដែលមានតម្លៃខ្ពស់ ដូចជាការលក់ដីធ្លី និងអចលនទ្រព្យ ឬប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មដទៃ។

ស្វែងយល់បន្ថែម

ធនាគារតែមួយដែលលោកអ្នកត្រូវការ

វិធីសាស្ត្រភាពជាដៃគូរយៈពេលវែង រួមជាមួយនឹងការអភិវឌ្ឍន៍ផលិតផល និងសេវាកម្មដ៏ល្អពិសេសរបស់យើងខ្ញុំ ត្រូវបានធ្វើឡើងដើម្បីធានាជូនដល់អតិថិជន។ យើងខ្ញុំមានមោទនភាព ដែលអាចផ្តល់ជូននូវ ដំណោះស្រាយធនាគារសម្រាប់អាជីវកម្មទាំងអស់ មិនថាអាជីវកម្មរបស់អ្នកធំ ឬតូចប៉ុណ្ណោះនោះទេ។

មិនថាអ្នកត្រូវការអ្វីទេ យើងខ្ញុំនឹងនៅទីនេះសម្រាប់អ្នកជានិច្ច ហើយក្រុមការងាររបស់យើងខ្ញុំនឹងរៀបចំគម្រោងដែលសមស្របនឹងអាជីវកម្មរបស់អ្នក។

នៅចាំអ្វីទៀត? ស្វែងយល់អំពីសេវាធនាគារលក្ខណៈអាជីវកម្មជាមួយធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ថ្ងៃនេះ។ សូមទំនាក់ទំនងមកលេខ 1800 20 1234 ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួបនៅសាខាណាមួយ ឬចូលទៅកាន់ bredcambodia.com.kh

ស្វែងយល់បន្ថែមនៅថ្ងៃនេះ

ទូរសព្ទមកតទូរនេះ ចូលមើលវេបសាយ

លោកអ្នកក៏អាចពិភាក្សាជាមួយប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនងនៅសាខាធនាគារ ប្រេដ ខេមបូឌា ណាមួយ។

តាមដានយើងខ្ញុំសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម៖

